
PROTOKÓŁ NR 20-02/2008

z  posiedzenia  Komisji  Budżetowej  Rady  Miasta  Gdańska,  które 
odbyło  się  dniu  25  lutego  2008 r.  w  Nowym Ratuszu  przy  ul.  Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku w sali 003.

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na stan  6 członków komisji,  w posiedzeniu uczestniczyło 6,  czyli  było 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu  przewodniczyła  radna  Maria  Małkowska  – 
przewodnicząca  Komisji  Budżetowej  Rady  Miasta  Gdańska,  która  po 
powitaniu  radnych  i  zaproszonych  gości  zaproponowała  następujący 
porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska 
zmieniający uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
wysokości  sumy,  do  której  Prezydent  Miasta  Gdańska  może 
samodzielnie zaciągnąć zobowiązania – druk 592.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2008 rok – druk 594.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

3. Sprawozdanie  z  wykonania  inwestycji  wodociągowo  – 
kanalizacyjnych za 2007 rok realizowanych przez GIWK (Gdańska 
Infrastruktura Wodociągowo – Kanalizacyjna) – krótka informacja 
na temat przygotowania i realizacji budownictwa komunalnego – 
przedmiot działania GIS

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska
Przedstawiciele GIWK
Przedstawiciele GIS



4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
przystąpienia do Stowarzyszenia EUROB (Europejskiego Szlaku 
Gotyku Ceglanego) z siedzibą w Berlinie- druk 514.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej 
kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości  jednego  punktu  w 
złotych  w  tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii 
zaszeregowania  dla  Miejskiego  Ogrodu  Zoologicznego 
„Wybrzeża” - jednostki budżetowej w Gdańsku - druk 524. 

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej 
kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości  jednego  punktu  w 
złotych  w  tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii 
zaszeregowania dla Zarządu Transportu Miejskiego w Gdańsku 
jednostki budżetowej - druk 525. 

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

7. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska 
zmieniający uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXIX/936/04 z dnia 
28 października 2004 roku w sprawie ustalenia zasad taryfowych 
oraz  cen  za  przejazdy  środkami  gminnego  transportu 
zbiorowego - druk 534.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zawarcia  Porozumienia  międzygminnego  pomiędzy  Miastem 
Gdańsk a Miastem Sopot  i  Miastem Hel  w sprawie wykonania 
zadania  publicznego  w  zakresie  gminnego  transportu 
zbiorowego drogą wodną – druk 588.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej 
kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości  jednego  punktu  w 
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złotych  w  tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii 
zaszeregowania  dla  ustalenia  wynagrodzenia  w  Ośrodku 
Promocji Zdrowia i Sprawności Dziecka w Gdańsku - druk 518.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej 
kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości  jednego  punktu  w 
złotych  ustalonych  dla  poszczególnych  kategorii  w  tabeli 
miesięcznych  stawek  wynagrodzenia  zasadniczego  w  Biurze 
Rozwoju Gdańska - druk 530.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej 
kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości  jednego  punktu  w 
złotych  w  tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii 
zaszeregowania  dla  ustalenia  wynagrodzenia  w  Miejskim 
Ośrodku Sportu i Rekreacji w Gdańsku- druk 519.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany uchwały Nr LVI/1891/06 Rady Miasta Gdańska z dnia 26 
października  2006  roku  w  sprawie  wyrażenia  woli  objęcia 
udziałów  w  podwyższonym  kapitale  zakładowym  spółki 
działającej  pod firmą Pomorska Specjalna Strefa  Ekonomiczna 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Sopocie - 
druk 520.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale 
zakładowym  spółki  działającej  pod  firmą  Zakład  Utylizacyjny 
Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku - druk 521.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany uchwały Nr LV/1888/06 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 
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września 2006 roku w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym  kapitale  zakładowym  jednoosobowej  spółki 
Gminy  Miasta  Gdańska  działającej  pod  firmą  Gdańska 
Infrastruktura  Społeczna  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk 522.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie i  roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków - druk 529 + AUTOPOPRAWKA.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

16. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych poradni 
psychologiczno  –  pedagogicznych,  w  tym  poradni 
specjalistycznych  organizujących  wczesne  wspomaganie 
rozwoju  dzieci,  prowadzonych  przez  osoby  prawne  inne  niż 
jednostka  samorządu  terytorialnego  lub  osoby  fizyczne  na 
terenie Gminy Miasta Gdańska – druk 583.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

17. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska 
zmieniający uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na 2008 rok - druk 585.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

18. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zatwierdzenia  projektu  „Razem  dla  siebie,  razem  dla  innych”, 
współfinansowanego  w  ramach  działania  6.1  Programu 
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  ze  środków  Europejskiego 
Funduszu Społecznego i budżetu państwa oraz budżetu Miasta 
Gdańska - druk 586.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

19. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zatwierdzenia  projektu  badawczego  „ESKLUZJA  II  -  badanie 
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wykluczenia  społecznego  i  ubóstwa  w  Gdańsku”, 
współfinansowanego  w  ramach  działania  7.2  Programu 
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  ze  środków  Europejskiego 
Funduszu Społecznego i budżetu państwa oraz budżetu Miasta 
Gdańska - druk 587.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

20.Galeria  Miejska  –  zamierzenia  Wydziału  Kultury  w  zakresie 
tworzenia nowych jednostek kultury.

Referują: Przedstawiciele prezydenta Gdańska

21.Zaopiniowanie projektów uchwał, które zostały skierowane 
do komisji.

22.Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Przewodnicząca  zaproponowała  wprowadzenie  do  porządku 
posiedzenia  projekt  uchwały,  który  wpłynął  po  sporządzeniu 
porządku posiedzenia komisji w dniu 18 lutego 2008 roku:

-  zaopiniowanie projektu  uchwały Rady Miasta Gdańska 
w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XIX/469/08  Rady  Miasta 
Gdańska  z  dnia  31  stycznia  2008  roku  w  sprawie 
określenia  zadań,  na  które  przeznaczone  będą  środki  z 
Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych w 2008 roku – druk nr 595.

Następnie  przystąpiono  do  głosowania  w  sprawie  przyjęcia  do 
porządku  posiedzenia  komisji  projektu  uchwały  zawartego  w 
druku nr 595.

Porządek przegłosowano 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 0 
głosach wstrzymujących się.

Następnie  przewodnicząca  zaproponowała  zmianę  kolejności  w 
porządku posiedzenia:
-  pkt  3  –  Sprawozdanie  z  wykonania  inwestycji  wodociągowo  – 
kanalizacyjnych  za  2007  rok  realizowanych  przez  GIWK  (Gdańska 
Infrastruktura Wodociągowo – Kanalizacyjna)
Referują: Przedstawiciele GIWK
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-  pkt  14  –  Krótka  informacja  na  temat  przygotowania  i  realizacji 
budownictwa  komunalnego  –  przedmiot  działania  GIS  (Gdańska 
Infrastruktura Społeczna sp. z o.o.)

Referują: Przedstawiciele GIS

Oraz Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany  uchwały  Nr  LV/1888/06  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia  28 
września  2006  roku  w  sprawie  wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w 
podwyższonym  kapitale  zakładowym  jednoosobowej  spółki  Gminy 
Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Infrastruktura Społeczna 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk 
522.

Referują : Przedstawiciele Prezydenta Gdańska

-  pkt  20  –  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w 
sprawie zmiany uchwały Nr XIX/469/08 Rady Miasta Gdańska z dnia 31 
stycznia 2008 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 
będą środki z Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2008 
roku – druk 595.

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Gdańska

- pkt 21 – Galeria Miejska – zamierzenia Wydziału Kultury w zakresie 
tworzenia nowych jednostek kultury.

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Gdańska

- pkt 22 – Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Następnie  przystąpiono  do  przegłosowania  zmiany  porządku 
posiedzenia.

Porządek przyjęto  i  przegłosowano 4 głosami za,  przy 0 głosach 
przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się.

PUNKT – 1
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Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska 
zmieniającego  uchwałę  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
określenia  wysokości  sumy,  do  której  Prezydent  Miasta 
Gdańska może samodzielnie zaciągnąć zobowiązania - druk 592.

Pani  Teresa  Blacharska  –  Dyrektor  Wydziału  Finansowego 
przedstawiła projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Teresy Blacharskiej – Dyrektor Wydziału Finansowego, 2 głosami 
za, przy 0 głosach przeciwnych i  2 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 592 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/148-09/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 2

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2008 rok – druk nr 594.

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego przedstawiła 
projekt uchwały.

Po przeprowadzonej dyskusji,  po której komisja nie wniosła uwag 
do  w/w  projektu  uchwały  zawartego  w  druku  nr  594, 
przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
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USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Teresy Blacharskiej – Dyrektor Wydziału Finansowego, 3 głosami 
za,  przy  1  głosie  przeciwnym  i  1  głosie  wstrzymującym  się  - 
przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 594 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/149-10/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 3

Sprawozdanie  z  wykonania  inwestycji  wodociągowo  – 
kanalizacyjnych za 2007 rok realizowanych przez GIWK (Gdańska 
Infrastruktura Wodociągowo – Kanalizacyjna)
Pan Jacek Skarbek – Prezes Zarządu zreferował temat.

W  2007  roku  Spółka  poniosła  koszty  kwalifikowane  w  wysokości 
4 842 483,06 Euro.
W  2008  roku  planuje  się  poniesienie  wydatków  kwalifikowanych  na 
kwotę  56 347 972,51  Euro,  natomiast  kwota  pomocy  z  Funduszu 
Spójności wyniesie 21 302 283,61 Euro, planowany postęp rzeczowy i 
finansowy wyniesie 46,41 %.
W celu zabezpieczenia środków finansowych na realizację Kontraktów 
Spółka  zaciągnęła  pożyczkę  inwestycyjną  z  NFOŚiGW  na  kwotę 
110 056 608,00 Euro (w tym wydatki  kwalifikowane, niekwalifikowane). 
W 2007 roku  zostały  wysłane  cztery  wnioski  o  płatność  pośrednią  w 
łącznej wysokości 4.473.665,59 Euro, udział Funduszu Spójności 75% w 
wysokości 3 363 063,92 Euro.
Spółka złożyła również wniosek o udzielenie pożyczki płatniczej oraz o 
zaliczkę w wysokości 18.211.500 Euro.

Podstawowym problemem występującym w Projekcie są zbyt  wysokie 
wartości  ofert  wykonawców  w  stosunku  do  wartości  kontraktów 
zaplanowanych  w  Studium  Wykonalności  Projektu  oraz  ujętych  we 
Wniosku Aplikacyjnym.  Dla  podpisanych  i  rozstrzygniętych  kontraktów 
przekroczenia  wynoszą  średnio  około  44%.  Ze  względu  na  istniejącą 
sytuację na rynku budowlanym spodziewany jest także wzrost wartości 
kolejnych  kontraktów,  a  szczególnie  tych  realizowanych  w  oparciu  o 
„Warunki  Kontraktowe  dla  Urządzeń  oraz  Projektowania  i  Budowy”. 
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Beneficjent  aktywnie  stara  się  przeciwdziałać  zjawisku  przekroczeń 
budżetu,  ale  dzięki  podejmowanym działaniom (podział  kontraktów na 
mniejsze,  ograniczenie  zakresu  o  mniej  istotne  elementy  robót, 
obniżenie wymagań) udaje się tylko zmniejszyć skalę przekroczeń, nie 
udaje się całkowicie wyeliminować tego zjawiska.

Najważniejsze zadania zrealizowane w 2007 roku

Został  zakończony  kontrakt  nr  14  –  raport  końcowy został  podpisany 
26.11.2007 roku oraz  kontrakt  15  –  raport  końcowy został  podpisany 
12.02.2007 roku.
Rozstrzygnięto  przetargi  i  podpisano  umowy  z  Wykonawcami  na 
kontraktach na roboty nr 1, 2, 3.1, 4, 5, 6.1 (część III), 6.2 oraz 8.1.
Zostały ogłoszone, rozstrzygnięte przetargi na kontraktach na roboty nr 
6,1 (część I i II).
Zostały  rozstrzygnięte  przetargi  i  podpisane  umowy  na  kontraktach 
usługowych nr 11, 12 i 13.
Zaawansowanie rzeczowe Projektu na dzień 31.12.2007 roku wyniosło 
5,55%.

 Informacje o działalności inwestycyjnej GIWK poza Gdańskim projektem 
wodno – ściekowym w roku 2007.

Plan „Modernizacji i rozwoju urządzeń wod. – kan. na rok 2007” zakładał 
przeprowadzenie inwestycji na kwotę: 12.008,510 zł.

Realizacja planu na koniec 2007 roku wyniosła:
- 6.242.720 (inwestycje zafakturowane)
- 10.483.740 (zawarte Umowy)

Rozkład kosztów inwestycji zafakturowanych:
- Inwestycje wodociągowe: 3.342.482
- Inwestycje kanalizacyjne: 2.404.517
- Pozostałe inwestycje: 495.721

Rozkład kosztów inwestycji zrealizowanych:
- inwestycje wodociągowe – 3.342.482 – 53%
- inwestycje kanalizacyjne – 2.404.517 – 39%
- inne inwestycje – 495.721 – 8%
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Wybrane zrealizowane inwestycje wodociągowe:

- zakończenie przebudowy sieci wodociągowej w obszarze przebudowy 
układu drogowego BŁĘDNIK
- zakończenie przebudowy sieci wodociągowej w obszarze przebudowy 
układu drogowego Wały Jagiellońskie/Hucisko
-  zakończenie  przebudowy  sieci  wodociągowej  w ramach  rewitalizacji 
Starego Miasta w ulicach Pończoszników/Dziana
- montaż, opomiarowanie i likwidacja zdrojów ulicznych na terenie Miasta 
Gdańska
- awaryjna wymiana odcinka lewara Ø400 na terenie ujęcia Czarny Dwór
- kontynuacja wymian przyłączy ołowianych. Do 2007 roku wymieniono 
łącznie 1741 szt. Pozostało do wymiany ok. 900 szt. Wymieniono w roku 
2007 230 sztuk przyłączy ołowianych
-  kontynuacja  modernizacji  węzłów  towarzysząca  czyszczeniu  sieci 
wodociągowej w Gdańsku – Oliwie
- awaryjna wymiana przewodu DN200 pod potokiem Strzyża w Gdańsku 
Wrzeszczu
-  awaryjna  wymiana  sieci  wodociągowej  w  ulicy  Asnyka  (skażenie 
ropopochodne)
- montaż reduktora ciśnienia w ulicy Otomińskiej

Wybrane zrealizowane inwestycje kanalizacyjne:

- likwidacja wylotu na nieczynnym kolektorze odprowadzającym ścieki do 
Wisły – Przekop
-  naprawy sieci  kanalizacyjnych  przejętych  w ramach Programu Sieci 
Nieprzyjętych  m.in.  w  ulicach:  Reja,  Marynarki  Polskiej,  Sokola, 
Pastoriusza,  Czeremchowa,  Kadetów,  Elewów,  Podchorążych,  Nad 
Stawem,  Bacha,  Łowicka,  Małcużyńskiego,  Graniczna,  Borówkowa, 
Kalinowa, Bruzda)
- likwidacja kanału sanitarnego w ul. 3-go Maja
- wymiana kanału sanitarnego w ul. Reduta Żbik
-  kanalizacja  sanitarna  wykonana  na  potrzeby  odprowadzenia  wód  z 
mycia zbiorników wody Wysoki Dwór, Migowo, Sobieski
- wymiana odcinka kanalizacji DN1300/800 na kolektorze Sopot – Zaspa

Główne zadania z pozostałych:

-  oznakowanie  terenów  stref  pośrednich  ujęć  wody  Dolina  Radości, 
Czarny Dwór, Lipce, Straszyn i Osowa
-  Przestawienie  ogrodzenia  na  terenie  „Zbiorników  Oruńskich” 
(uporządkowanie spraw własnościowych)
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- modernizacja przepompowni CENTUARA
-  zamontowanie  stałego  monitoringu  na  terenie  punktu  zlewczego 
„Bysewo”

Główne Zadania planu 2007 kontynuowane z 2008:

- modernizacja kanału sanitarnego w ul. Pod Zrębem
- modernizacja kanału sanitarnego w ul. Grodza Kamienna
- likwidacja starego i wykonanie nowego otworu studziennego (NR 3B) 
na terenie ujęcia Dolina Radości
-  modernizacja  przepompowni  ścieków  Myśliwska  –  rozbudowa 
przepompowni wraz z kolektorem tłocznym
- przepompownia ścieków „Litewska” – projekt i realizacja
- wykonanie alarmu na terenie oczyszczalni ścieków Wschód
- wymiana sieci wodociągowej wykonana w ramach Rewitalizacji Starego 
Miasta w ulicach: Kaletnicza, Kuśnierska, Mydlarska, Bosmańska

Po  zreferowaniu  tematu  przewodnicząca  przeszła  do  omawiania 
kolejnego punktu posiedzenia zgodnie z porządkiem posiedzenia.

PUNKT – 4

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
przystąpienia  do  Stowarzyszenia  EUROB  (Europejskiego  Szlaku 
Gotyku Ceglanego) z siedzibą w Berlinie – druk nr 514.

Z uwagi  na  brak  osoby  referującej  komisja  odstąpiła  od  opiniowania 
projektu uchwały zawartego w druku nr 514.

PUNKT – 5

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych w 
tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii  zaszeregowania  dla 
Miejskiego  Ogrodu  Zoologicznego  „Wybrzeża”  –  jednostki 
budżetowej w Gdańsku – druk nr 524.
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Pan  Dimitris  T.  Skuras  –  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej 
przedstawił projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pana 
Dimitrisa  T.  Skurasa  –  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej,  5  głosami  za,  przy  0  głosach  przeciwnych  i  0 
głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 524 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/150-11/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 6

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych w 
tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii  zaszeregowania  dla 
Zarządu Transportu Miejskiego w Gdańsku jednostki budżetowej  – 
druk nr 525.

Pan  Dimitris  T.  Skuras  –  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej 
przedstawił projekt uchwały.
 
Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pana 
Dimitrisa  T.  Skurasa  –  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
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Komunalnej,  5  głosami  za,  przy  0  głosach  przeciwnych  i  0 
głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 525 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/151-12/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 7

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska 
zmieniającego uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXIX/936/04 z dnia 
28 października 2004 roku w sprawie ustalenia  zasad taryfowych 
oraz cen za przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego – 
druk nr 534.

Pan  Antoni  Szczyt  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej przedstawił projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pana 
Antoniego  Szczyt  –  Zastępcy  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 0 głosach 
wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 534 – bez 
poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/152-13/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 8

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zawarcia  Porozumienia  międzygminnego  pomiędzy  Miastem 
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Gdańsk  a  Miastem  Sopot  i  Miastem  Hel  w  sprawie  wykonania 
zadania publicznego w zakresie gminnego transportu zbiorowego 
drogą wodną  – druk nr 588.

Pan  Antoni  Szczyt  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej przedstawił projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pana 
Antoniego  Szczyt  –  Zastępcy  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 0 głosach 
wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 588 – bez 
poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/153-14/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 9

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych w 
tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii  zaszeregowania  dla 
ustalenia wynagrodzenia w Ośrodku Promocji Zdrowia i Sprawności 
Dziecka w Gdańsku – druk nr 518.

Pan  Marek  Jankowski  –  Dyrektor  Ośrodka  Promocji  Zdrowia  i 
Sprawności Dziecka w Gdańsku przedstawił projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.
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USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pana 
Marka  Jankowskiego –  Dyrektora  Ośrodka  Promocji  Zdrowia  i 
Sprawności  Dziecka  w  Gdańsku,  5  głosami  za,  przy  0  głosach 
przeciwnych  i  0  głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały, 
zawarty w druku nr 518 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/154-15/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 10

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej 
kategorii  zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych 
ustalonych  dla  poszczególnych  kategorii  w  tabeli  miesięcznych 
stawek wynagrodzenia zasadniczego w Biurze Rozwoju Gdańska – 
druk nr 530.

Pani  Barbara  Pujdak  –  Zastępca  Dyrektora  Biura  Rozwoju  Gdańska 
przedstawiła projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Barbary Pujdak – Zastępcy Dyrektora Biura Rozwoju Gdańska, 5 
głosami  za,  przy  0  głosach  przeciwnych  i  0  głosach 
wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 530 – bez 
poprawek.
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Treść  Opinii  nr  20-02/155-16/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 11

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
uchwalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych w 
tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii  zaszeregowania  dla 
ustalenia wynagrodzenia w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku – druk nr 519.

Pani Halina Przybylska – Główna Księgowa Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Gdańsku przedstawiła projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

Po przeprowadzonej dyskusji,  po której komisja nie wniosła uwag 
do  w/w  projektu  uchwały,  przewodnicząca  poddała  projekt 
uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Haliny  Przybylskiej  –  Głównej  Księgowej  Miejskiego  Ośrodka 
Sportu  i  Rekreacji  w  Gdańsku,  5  głosami  za,  przy  0  głosach 
przeciwnych  i  0  głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały, 
zawarty w druku nr 519 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/156-17/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 12

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany  uchwały  Nr  LVI/1891/06  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia  26 
października 2006 roku w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów 
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w podwyższonym kapitale zakładowym spółki działającej pod firmą 
Pomorska  Specjalna  Strefa  Ekonomiczna  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Sopocie – druk nr 520.

Pani Regina Dyoniziak – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
przedstawiła projekt uchwały.

Po przeprowadzonej dyskusji,  po której komisja nie wniosła uwag 
do  w/w  projektu  uchwały,  przewodnicząca  poddała  projekt 
uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Reginy  Dyoniziak  –  Przedstawiciela  Wydziału  Polityki 
Gospodarczej,  5  głosami  za,  przy  0  głosach  przeciwnych  i  0 
głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 520 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/157-18/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 13

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale 
zakładowym spółki działającej pod firmą Zakład Utylizacyjny Spółka 
z o.o. z siedzibą w Gdańsku  – druk nr 521.

Pani Regina Dyoniziak – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
przedstawiła projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.
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USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Reginy  Dyoniziak  –  Przedstawiciela  Wydziału  Polityki 
Gospodarczej,  5  głosami  za,  przy  0  głosach  przeciwnych  i  0 
głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 521 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/158-19/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 14

Informacja  na  temat  przygotowania  i  realizacji 
budownictwa komunalnego – przedmiot działania GIS.

Pani Aleksandra Krzywosz – Prezes Gdańskiej Infrastruktury Społecznej 
Sp.  z  o.o.  –  przedstawiła  krótką informację  na temat  przygotowania  i 
realizacji  budownictwa  komunalnego –  przedmiot  działania  GIS Sp.  z 
o.o.
Spółka powstała  w sierpniu  2006 roku i  do jej  zadań należy budowa 
mieszkań i budynków użyteczności publicznej. Podstawowym celem, dla 
którego  została  powołana  spółka  jest  zaspokojenie  potrzeb 
mieszkaniowych w segmencie mieszkań komunalnych posiadających zły 
stan  techniczny  oraz,  które  zostały  zakwalifikowane  do  rozbiórki  ze 
względu na nieopłacalność remontów.
Podstawowym celem realizacji GIS-u było wybudowanie mieszkań za jak 
najmniejsze  pieniądze  i  oddanie  ich  miastu  pod  najem.  Cena 
szacunkowa to 5431 zł brutto za 1 m² i jest ceną atrakcyjną w stosunku 
do  rynku  deweloperskiego  i  rynku  wtórnego.  Pani  Anna  Krzywosz 
prowadziła  również  rozmowy  z  deweloperami  odnośnie  zakupu 
mieszkań,  jednakże  deweloperzy  nie  chcą  sprzedawać  mieszkań 
tłumacząc  to  stratą  lokalizacji  i  prestiżu.  Program  budowy  mieszkań 
komunalnych,  który  został  opracowany  przez  spółkę,  a  zatwierdzony 
dwoma  uchwałami  w  grudniu  2006  roku  zapewnia  długotrwałe 
finansowanie spółki i realizację trzech etapów inwestycyjnych.
Pierwszy  etap  jest  to  ulica  Ptasia  na  etapie  stanu  zerowego 
zakończonego i pod koniec września tego roku zostaną oddane budynki 
gminie  w najem. W procesie inwestycyjnym w sierpniu zeszłego roku 
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został  wyłoniony  wykonawca  i  w  ciągu  14  miesięcy,  łącznie  z 
wykonaniem projektu i pozwoleniem na budowę, uzyskane zostają 152 
mieszkania. 
Drugi etap planowany jest przy ul. Platynowej i ul. Antczaka. Spółka jest 
w trakcie przygotowań i rozpoczyna realizację w tym roku, a  oddaje w 
2009 roku następnych 146 lokali  o łącznej  powierzchni  6 300 m2 i  w 
połowie 2009 roku zaczyna następny etap i kończy w 2010 roku, którego 
efektem będzie ok. 209 lokali. 
Finansowanie  spółki  polega  na  dwóch  strumieniach.  Jedno  jest  to 
dokapitalizowanie spółki na spłaty kredytu, natomiast koszty odsetek są 
wliczone w koszt najmu. 
Finansowanie  z  kredytów  zewnętrznych  wynosi  w  chwili  obecnej  28 
milionów.  Uruchomienie  kredytów  przewidziane  jest  na  koniec  marca 
tego roku. Do tej pory spółka opierała się na środkach własnych. Drugi 
etap będzie wynosił 31 milionów, a trzeci 46 milionów. 
Anna Krzywosz stwierdziła, iż inwestycja jest prowadzona płynnie i cena 
5430  brutto  za  1  m²  jest  ceną  atrakcyjną,  zważywszy  na  to,  że  jest 
budowane pełnostandardowe osiedle z placami zabaw dla dzieci.

Przewodnicząca  Maria  Małkowska  odnosząc  się  do  powyższej 
wypowiedzi  Pani  Anny  Krzyszosz,  zadała  pytanie  odnośnie  wliczenia 
ceny gruntu do ceny metra kwadratowego mieszkania.

Odpowiadając  Pani  Anna  Krzywosz  stwierdziła,  że  grunt  nie  jest 
doliczany do ceny metra kwadratowego mieszkania.

Po  zreferowaniu  tematu  przewodnicząca  podziękowała  Pani 
Aleksandrze  Krzywosz  za  wystąpienie  i  przygotowane  materiały,  a 
następnie przeszła do opiniowania projektu uchwały zawartego w druku 
nr 522  zgodnie z porządkiem posiedzenia.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany  uchwały  Nr  LV/1888/06  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia  28 
września 2006 roku w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy 
Miasta  Gdańska  działającej  pod  nazwą  Gdańska  Infrastruktura 
Społeczna Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku – druk nr 522.

Pani Aleksandra Krzywosz – Prezes Gdańskiej Infrastruktury Społecznej 
sp. z o.o.  przedstawiła projekt uchwały.
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Po przeprowadzonej dyskusji,  po której komisja nie wniosła uwag 
do  w/w  projektu  uchwały,  przewodnicząca  poddała  projekt 
uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Aleksandry  Krzywosz  –  Prezes  Gdańskiej  Infrastruktury 
Społecznej sp. z o.o., 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
0  głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 522 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/159-20/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 15

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie  i  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do 
rejestru zabytków – druk nr 529 + Autopoprawka.

Pan  Janusz  Tarnacki  –  Miejski  Konserwator  Zabytków,  Kierownik 
Referatu Ochrony Zabytków przedstawił projekt uchwały.

Po przeprowadzonej dyskusji,  po której komisja nie wniosła uwag 
do  w/w  projektu  uchwały  zawartego  w  druku  nr  529  + 
Autopoprawka,  przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod 
głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pana 
Janusza  Tarnackiego  –  Miejskiego  Konserwatora  Zabytków, 
Kierownika  Referatu  Ochrony  Zabytków,  5  głosami  za,  przy  0 
głosach  przeciwnych  i  0  głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały, 
zawarty w druku nr 529 + Autopoprawka – bez poprawek.
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Treść  Opinii  nr  20-02/160-21/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 16

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  poradni 
psychologiczno  –  pedagogicznych,  w  tym  poradni 
specjalistycznych organizujących  wczesne  wspomaganie  rozwoju 
dzieci,  prowadzonych  przez  osoby  prawne  inne  niż  jednostka 
samorządu  terytorialnego  lub  osoby  fizyczne  na  ternie  Gminy 
Miasta Gdańska – druk nr 583.

Pani  Regina  Białousów  –  Dyrektor  Wydziału  Edukacji  przedstawiła 
projekt uchwały.

Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Reginy  Białousów  –  Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  5  głosami  za, 
przy  0  głosach  przeciwnych  i  0  głosach  wstrzymujących  się  - 
przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 583 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/161-22/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 17

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska 
zmieniającego uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na 2008 rok – druk nr 585.

Pani  Janina  Mańko  –  Przedstawiciel  Wydziału  Spraw  Społecznych 
przedstawiła projekt uchwały.
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Z  uwagi  na  brak  głosów  w  dyskusji,  przewodnicząca  poddała 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Janiny Mańko – Przedstawiciela Wydziału Spraw Społecznych,  5 
głosami  za,  przy  0  głosach  przeciwnych  i  0  głosach 
wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 585 – bez 
poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/162-23/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 18

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zatwierdzenia  projektu  „Razem  dla  siebie,  razem  dla  innych”, 
współfinansowanego  w  ramach  działania  6.1  Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego  i  budżetu  państwa  oraz  budżetu  Miasta  Gdańska  – 
druk nr 586.

Pan  Mirosław  Żmudziński  –  Zastępca  Dyrektora  ds.  Pomocy 
Środowiskowej  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Gdańsku 
przedstawił projekt uchwały.

W  tym  miejscu  prowadzenie  posiedzenia  Komisji  Budżetowej 
zostało  przekazane  wiceprzewodniczącemu  komisji  Radnemu 
Kazimierzowi Koralewskiemu.

Z uwagi  na  brak  głosów w dyskusji,  wiceprzewodniczący  poddał 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pana 
Mirosław  Żmudzińskiego  –  Zastępcy  Dyrektora  ds.  Pomocy 
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Środowiskowej  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w 
Gdańsku,  4  głosami  za,  przy  0  głosach przeciwnych  i  0  głosach 
wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 586 – bez 
poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/163-24/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 19

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zatwierdzenia  projektu  badawczego  „EKSKLUZJA  II  –  badanie 
wykluczenia  społecznego  i  ubóstwa  w  Gdańsku”, 
współfinansowanego  w  ramach  działania  7.2  Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego  i  budżetu  państwa  oraz  budżetu  Miasta  Gdańska  – 
druk nr 587.

Pan  Mirosław  Żmudziński  –  Zastępca  Dyrektora  ds.  Pomocy 
Środowiskowej  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Gdańsku 
przedstawił projekt uchwały.
Z  uwagi  na  brak  głosów w dyskusji,  wiceprzewodniczący  poddał 
projekt uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pana 
Mirosław  Żmudzińskiego  –  Zastępcy  Dyrektora  ds.  Pomocy 
Środowiskowej  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w 
Gdańsku,  4  głosami  za,  przy  0  głosach przeciwnych  i  0  głosach 
wstrzymujących  się  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 587 – bez 
poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/164-25/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.
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PUNKT – 20

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany  uchwały  Nr  XIX/469/08  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia  31 
stycznia  2008  roku  w  sprawie  określenia  zadań,  na  które 
przeznaczone  będą  środki  z  Państwowego  Funduszu  Osób 
Niepełnosprawnych w 2008 roku – druk nr 595.

Pani  Monika  Wszeborowska  –  Przedstawiciel  Miejskiego  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Gdańsku przedstawiła projekt uchwały.

Po przeprowadzonej dyskusji,  po której komisja nie wniosła uwag 
do  w/w  projektu  uchwały,  wiceprzewodniczący  poddał  projekt 
uchwały pod głosowanie.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  Pani 
Moniki  Wszeborowskiej  –  Przedstawiciela  Miejskiego  Ośrodka 
Pomocy  Społecznej  w  Gdańsku,  4  głosami  za,  przy  0  głosach 
przeciwnych  i  0  głosach  wstrzymujących  się  -  przyjęła  i 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały, 
zawarty w druku nr 595 – bez poprawek.

Treść  Opinii  nr  20-02/165-26/2008  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

PUNKT – 21

Galeria  Miejska  –  zamierzenia  Wydziału  Kultury  w  zakresie 
tworzenia nowych jednostek kultury.

Propozycję  utworzenia  Galerii  Miejskiej  w Gdańsku przedstawiła  Pani 
Anna Czekanowicz – Drążewska – Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta 
ds. Kultury, Sportu i Promocji.
Stwierdziła, iż zostały podjęte starania, aby do roku 2010 pojawiła się w 
Gdańsku  organizacja  miejska  pod  nazwą  Gdańska  Galeria  Miejska. 
Byłaby  tam  prezentowana  grafika,  fotografia,  rzeźba  i  malarstwo.  W 
związku z brakiem możliwości finansowych, aby w ciągu najbliższych lat 
wybudować budynek Galerii Miejskiej, powstał pomysł, aby wykorzystać 
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istniejące w zasobach miasta lokale usytuowane na głównym mieście: 
przy ul. Szerokiej, ul. Powroźniczej i ul. Piwnej.
Powstanie Galerii Miejskiej umożliwi działania związane z działalnością 
twórczą,  działalnością  artystyczną  rozlicznym  środowiskom.  Zostanie 
powołany menadżer kultury, który będzie ogłaszać konkursy na projekty 
artystyczne,  na  cykle  wystaw,  które  będą  nie  tylko  miały  za  zadanie 
prezentowanie  konkretnych  osób  zrzeszonych  w  związkach,  ale 
zaprezentowanie  wizerunku  miasta.  Działania  takiej  galerii  to  również 
możliwość realizowania dodatkowych programów edukacyjnych.

Przewodnicząca podziękowała Pani Annie Czekanowicz – Drążewskiej 
za zreferowanie tematu i poprosiła o pytania.

Radny  Maciej  Krupa  zaproponował,  aby  działalność  Galerii  Miejskiej 
realizować w  oparciu  o  istniejące  instytucje  kultury.  Poruszył  również 
temat kosztów stałych galerii oraz zatrudnienia w niej pracowników.

Odnosząc się do pytań, Pani Anna Czekanowicz – Drążewska wyraziła 
obawy,  że  próba  zaszeregowania  Galerii  Miejskiej  jako  Archipelag 
Kultury np. domu kultury nie byłoby możliwe, gdyż większość placówek 
dzielnicowych boryka się z problemami lokalowymi i nie można nakładać 
na nich  dodatkowych  zadań.  Nie  ma również  możliwości  przekazania 
inicjatywy  utworzenia  Galerii  Miejskiej  podmiotowi  prywatnemu, 
ponieważ  nie  byłoby  wpływu  na  merytoryczną  działalność  instytucji. 
Galeria  Miejska  miałaby  służyć  całemu  środowisku  twórczemu  i 
wszystkie  organizacje  miałyby  takie  same  szanse  w  prezentowaniu 
swoich projektów, wystaw czy cykli wystaw. Koszty stałe galerii sięgałyby 
rzędu 680 tys. złotych rocznie. W Galerii zatrudniony byłby kierownik – 
czyli taki menadżer galerii, księgowy oraz osoba, która zajmowałaby się 
administracją wszystkich obiektów. Możliwość elastycznego regulowania 
czasu pracy galerii należałoby rozwiązać umowami zlecenia.

Radny  Wojciech  Błaszkowski,  włączając  się  do  dyskusji,  rozważał 
możliwość  przekazania  inicjatywy  utworzenia  Galerii  Miejskiej 
podmiotowi prywatnemu na zasadzie grantu. 

Anna  Czekanowicz  –  Drążewska  stwierdziła,  że  przekazanie  tego 
grantem jednemu stowarzyszeniu – organizacji pozarządowej – nie jest 
możliwe, ponieważ ta organizacja decydowałaby o wizerunku wszystkich 
galerii.  Natomiast  pomysł  Radnego  Macieja  Krupy,  aby  organizacje 
twórcze stworzyły  wspólną organizację,  która startowałaby do zadania 
prowadzenie  Galerii  Miejskiej  wydał  się  Pani  Annie  Czekanowicz  – 
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Drążewskiej niewykonalny z uwagi na to, że w środowisku twórczym jest 
zbyt dużo ścierających się ze sobą opinii i temperamentów twórczych.

Radny Maciej  Krupa poprosił  Panią Annę Czekanowicz – Drążewską, 
żeby informowała członków Komisji Budżetowej o założeniach projektu, 
w momencie, gdy będą się one kształtować, ponieważ efektem podjęcia 
uchwały o powołaniu nowej instytucji kultury będą zapisy budżetowe.

Anna  Czekanowicz  –  Drążewska  zapewniła  członków  Komisji,  że 
przedstawi projekt uchwały najpóźniej w sierpniu.

W toku dalszej dyskusji Radny Maciej Krupa poruszył temat dotyczący 
funkcjonowania  Galerii  Miejskiej.  Zwrócił  się  z  pytaniem  odnośnie 
założeń organizacyjnych Galerii Miejskiej i istnienia rady programowej. 

Odpowiadając na pytanie Anna Czekanowicz – Drążewska potwierdziła 
chęć utworzenia rady, którą wyłoniłyby stowarzyszenia twórcze.

Radny Kazimierz Koralewski włączając się do dyskusji  poruszył temat 
dotyczący kandydowania Gdańska do miana Europejskiej Stolicy Kultury 
2016.  Zaproponował  aby Galeria Miejska stała się elementem czegoś 
większego, co miałoby w Gdańsku powstać, żeby miasto zostało stolicą 
kultury.  Jednakże  miałoby  to  służyć  nie  tylko  artystom,  ale  również 
mieszkańcom, którzy mogliby w ten sposób obcować z kulturą. Element 
marketingowy  jest  równorzędny  z  wszystkimi  argumentami  podanymi 
przez Panią Annę Czekanowicz – Drążewską. 

Włączając  się  do dyskusji  Radny Wojciech Błaszkowski  zauważył,  że 
powinno być  brane pod uwagę to,  czy ten pomysł  będzie  przyciągać 
turystów i czy to rzeczywiście zwiększy szansę miasta w wyścigu o tytuł.

Anna  Czekanowicz  –  Drążewska  stwierdziła,  że  posiadanie  Galerii 
Miejskiej zwiększy szansę Gdańska na zdobycie tytułu.

Przewodnicząca  Maria  Małkowska  wyraziła  obawy  dotyczące  kwoty 
przeznaczonej  na  realizację  projektu,  i  poprosiła  Panią  Annę 
Czekanowicz – Drążewską o przeanalizowanie wniosku.

Anna Czekanowicz – Drążewska myśląc o wizerunkowej stronie projektu 
potwierdziła chęć utworzenia Gdańskiej Galerii Miejskiej.  

Przewodnicząca Maria Małkowska stwierdziła, że taka nazwa mogłaby 
być, jednakże jako część np. domu kultury. Zauważyła również, że dużo 
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zależałoby od menadżera i od twórczości wszystkich środowisk. Zgodziła 
się z propozycją, że Galeria Miejska powinna być pod egidą miasta, żeby 
każdy miał możliwość wystawienia się w tej galerii. 

Pani  Anna  Czekanowicz  –  Drążewska  zapoznała  również  członków 
komisji  z  propozycją  realizowania  przez  galerię  w  lecie  wystaw  i 
prezentowania rzeźby i malarstwa w przestrzeni miasta.

W  toku  dalszej  dyskusji  Radny  Maciej  Krupa  poprosił  o  przybliżenie 
propozycji  uchwał  dotyczących  nowych  nagród w konkursie  literackim 
Europejski Poeta Wolności i nagrody teatralnej Miasta Gdańska.

Anna  Czekanowicz  –  Drążewska  wyjaśniła  charakter  przyznawania 
nagród.

Następnie Przewodnicząca Mara Małkowska podziękowała Pani Annie 
Czekanowicz – Drążewskiej za przyjście i zreferowanie tematu.

Po  zakończeniu  dyskusji  komisja  przystąpiła  do  omawiania  kolejnego 
punktu posiedzenia zgodnie z porządkiem posiedzenia.

PUNKT – 22

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Ponieważ  nie  było  więcej  spraw  wniesionych  i  wolnych  wniosków, 
przewodnicząca  podziękowała  wszystkim  za  przybycie  i  zaprosiła  na 
następne posiedzenie komisji.
        

Przewodnicząca
Komisji Budżetowej

Rady Miasta Gdańska

Maria Małkowska

Protokołowała

Joanna Lustyk
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	z posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miasta Gdańska, które odbyło się dniu 25 lutego 2008 r. w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku w sali 003.

